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The German National Player Antonio Rüdiger joins BigShoe aid organization by taking over eleven chidrens´operations in Sierra Leone – symbolically for one football team.

„I want to help where the children are not doing as well as we do in Germany.
I went to visit my mother´s home country in 2016. Since then I have been supporting several projects in Sierra Leone.
As we are doing extremely well in Europe, it is a matter of fact for me to help!“ said star of Chelsea Football Club who was born in Berlin.

In these operations, especially children who suffer from clefts and burns will be helped.
[bookmark: _GoBack]Sierra Leone is one of the poorest countries in the world. A large part of the population lives in absolute poverty.

If you also want to help join www.bigshoe.info
www.bigshoe11.com



Der Deutsche Nationalspieler Antonio Rüdiger (25) übernimmt in Zusammenarbeit mit der Hilfsorganisation BigShoe symbolisch für eine Fußballmannschaft elf Kinder- Operationen im westafrikanischen Staat Sierra Leone. 

"Ich möchte auch dort helfen, wo es den Kindern nicht so gut geht wie bei uns in Deutschland. 2016 war ich selbst vor Ort im Heimatland meiner Mutter in Sierra Leone. Seither unterstütze ich einzelne Projekte und möchte das in Zukunft noch weiter ausbauen. Für mich ist es eine Selbstverständlichkeit, sich auch bei solchen Dingen zu engagieren.", erklärte der gebürtige Berliner. 

Bei den Operationen wird vor allem Kindern geholfen, die an einer sogenannten Gaumen-Kiefer-Lippenspalte und an Verbrennungen leiden. 
Sierra Leone zählt zu den ärmsten Staaten der Welt. Ein Großteil der Bevölkerung lebt in absoluter Armut.


